

Skagen Havkajakklub

Bestyrelses- og medlemsmøde torsdag
den 22. oktober 2009 kl. 19.30

Dagsorden + referat.

1. Gennemgang af sponsoraftaler. (Thorkild/Michael)

- a. Præsentation af udspil om sponsortyper og kontrakter.
V/TL og MT – ordningen gennemgået og godkendt. Når behovet om antallet af kajaker ændres med tid, så justeres sponsortyperne. Se MT's udsendte mail.
- b. Sponsorat fra Vestas (Morten Seidler)
Morten oplyser at han har aftalt og fået en check på et sponsorat for Vestas på kr. 2000,- MT og TL foretager sig det fornødne med a afrunde og tilrette en sponsoraftale med underskrifter m.m .og aflevere den personligt til Vestas
- c. Det videre arbejde – fordeling af opgaver.
John J. forespørger Fr.hvn kajakklub om lejeaftale af kajaker . Kajakerne lejes individuelt to+to. Afregning er klubben uvedkommende.

2. Fremlæggelse af budget. (Evald)

- a. Hvor mange betalende medlemmer har vi p.t.?
- b. Opdateret medlemsliste.
Pkt. a+b – se den af kassereren fremsendte medlemsliste på mail.
- c. Hvornår er det realistisk, at vi begynder at investere i klubkajakker?
April / maj.

Dag og år: den 22. 10. 09	Formandens initialer: MT	Blad nr. 11
---------------------------	--------------------------	-------------

3. Evaluering af introarrangement søndag den 11. oktober.

- a. Arrangementet? Fortrinligt
- b. Presseomtale?
- c. Gav det nye medlemmer?
- d. Billeder fra søndagen (Peter Heilmann)

Alle punkter under ét . Hele arrangementet blev drøftet og rost til skyerne med ord som – fortrinlig t- godt gået at naboklubben stiller uden honorarer – flot- Tak for det John.

4. Introduktion til nye medlemmer (John/Michael)

- a. Skrivelse eller velkomstfolder?

Michael har udfærdiget og sendt en introskrivelse til nye interessenter og arbejder videre med en Introfolder sammen med John.

5. Pris på hjemmeside. (Mike)

- a. Kender vi prisen – og har vi råd?

*Mike oplyser at prisen er kr. 5000,-
Enighed om at vi dog ikke har råd til dette lige nu, men at det er noget vi skal have lavet så snart vi har økonomi til det i det nye år.*

6. Hvilke udvalg skal vi have nedsat på nuværende? (Michael/Thorkild)

- a. Drøftelse og vedtagelse af kommissorier
- b. Medlemmer til udvalgene

Pkt. a+b samlet – Drøfte og vedtaget se vedhæftet fil.

7. Vinterens arrangementer (i svømmehallen, på vandet og andre steder)

- a. Drøftelse – til inspiration.

8. Orientering ved næstformand. (John)

En evt. kommende tur til Fredericia for at se på udstyr blev drøftet

9. Andre emner – eventuelt?

Arrangement på søndag den 25 okt kl 08.30 – 12.00 i svømmehallen.

10. Forevisning af DVD med kajakinstruktion. (Michael)

Punktet udsættes til næste medlemsmøde.

Mødet hævet kl. 22.15

Ref. Thorkild Lind